
Z á p i s

z veřejného zasedání   zastupitelstva obce konaného dne  20.2.2008 v 18.00 hodin  v kanceláři 
zastupitelstva obce

Přítomni:   p. Pulpitová, p. Sekerka,  Ing. Kopista, p. Víšek, p. Němec, 
Ing. Pochobradská, p. Šmahel, p. Tlapáková , Strnad Libor

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem a přednesla  krátkou 
zprávu o činnosti od minulého veřejného zasedání  : Poslední zasedání zastupitelstva proběhlo 
28. listopadu 2007. Dne 12.12. proběhlo jednání s paní ředitelkou MŠ Bohuslavou Kličkovou 
– viz samostatný bod dnešního jednání.   Dne 23.12. se opět uskutečnila vánoční besídka pod 
osvětleným stromem na návsi za hojné účasti místních občanů i cizích diváků. Poděkování 
patří Osvětové besedě a dalším vystupujícím hlavně z řad místních dětí a mládeže.  Dne 16. 
ledna proběhlo jednání s Ing. Kopistou – pozemek k  Tuněchodům – možnost  realizace této 
lokality k výstavbě rodinných domků. Jednání s firmou Wienerberger – dobývací prostor a 
společnosti   HUC –  Ing.  Pert  Portl.  Vzhledem ke  skutečnosti,  že  majitelem pozemku je 
soukromá osoba, nemůže obec do těchto jednání zasahovat a záleží čistě na majiteli pozemku, 
zda tato lokalita v budoucnu bude připravena k výstavbě.  
Dne 23. ledna 2008 proběhlo další jednání s paní ředitelkou – viz samostatné bod dnešního 
jednání. Dne 24. ledna 2008 schůzka se zástupcem  firmy Chládek – Tintěra – Ing. Kvirenc a 
projektantem. Dne 28. ledna  jednání s Ing. Nečesanou – zástupce firmy Chládek – Tintěra, se 
kterou se budou připravovat podklady a následné zpracování žádosti o dotaci ze  SFDI.

1. Dořešení  výše  nájemného a  úklidu prostor  víceúčelového sálu obce.  Vzhledem ke 
skutečnosti, že ze strany V+V Víškovi nedošlo zatím k předložení jakéhokoliv návrhu, 
posouvá se tento bod na  jednání  příštího zasedání obce.

2. Dle  zpracovaného  projektového  řešení  „  Stavební  úpravy  za  účelem  zvýšení 
bezpečnosti na silnici II/340 v Úhřeticích“ je v prostoru před MŠ navržen přechod a 
při vjezdu do obce od Tuněchod zpomalovací ostrůvek – diskuze zda ostrůvek ano 
nebo  ne.  V současné  době  probíhá   územní  s  stavební  řízení  na  Městském úřadě 
Chrudim za účelem vydání územního a stavebního povolení na tuto akci. V těchto 
dnech se připravují podklady pro zpracování žádosti – např. počet osob s omezenou 
pohyblivostí, počet malých dětí, počet přestárlých osob (věk nad 80 let) apod. Žádost 
za obec zpracuje p. Ing. Nečesaná – firma  Chládek – Tintěra. Termín  podání žádosti 
je 15. březen 2008 . 

3. Pan  Němec  se  zúčastnil   valné  hromady  Mikroregionu  Chrudimsko.  Důležitá 
informace – možnost získání dotace na úpravy veřejného prostranství . Charakter akce 
musí být neinvestiční – např.  sekání veřejné zeleně, oprava komunikací, chodníků, 
nesmí být  na  dětské hřiště,  lavičky  apod.   Zastupitelstvo souhlasí,  aby obec  tuto 
možnost využila a podala žádost o dotaci.

4. Informace – dopis Pozemkového fondu ČR se sídlem Chrudim , Poděbradova  909 ve 
věci  žádosti  o sdělení  podle ust.  2  zákona č.  95/1999 Sb.,  o  podmínkách převodu 



zemědělských  a  lesních  pozemků  z  vlastnictví  státu  na  jiné  osoby  –  ve  znění 
pozdějších předpisů.

5. Žádost paní  Marie Erösové o prominutí místního  poplatku za odpady za manžela 
Gašpara Eröse, který zde má trvalý pobyt, ale celoročně bydlí ve Vrbatově Kostelci, 
kde platí poplatek za odpady. Zastupitelstvo obce souhlasí za předpokladu, že bude 
předložena kopie o zaplacení poplatku  v místě současného pobytu p. Eröse. 

6. Z  jednání,  která  proběhla  v  paní  ředitelkou  MŠ  –  p.  Kličkovou   vyplývají  tyto 
skutečnosti :  Návrh paní ředitelky a žádost o změnu položky v rozpočtu na dohody o 
provedení práce ze současných 5000,- Kč na 36 000,- Kč. V měsíci červenci , kdy 
bude školka 6 týdnů uzavřena by měla proběhnout rekonstrukce sociálního zařízení 
MŠ  a  to  hlavně  záchodků.  Na  rok  2009  plánuje  paní  ředitelka  výměnu   oken  a 
následně  pak  obnovu  –  nátěr  fasády  objektu  MŠ.  Dále  bylo  zastupitelstvo  obce 
seznámeno s návrhem paní ředitelky o úpravě provozu MŠ a to takto : Pokud počet 
docházejících dětí klesne pod 10 dětí bude zkrácený provoz do 13 hodin, o vánočních 
prázdninách  bude  školka  uzavřena,  o  letních  prázdninách  bude  školka  pravidelně 
uzavřena na 6 týdnů v červenci, opět bude otevřena ve druhé polovině srpna a to pro 
děti již docházející a pro adaptaci nově přijatých dětí. Dále paní ředitelka  navrhuje v 
průběhu roku hlavně v době školních prázdnin a  ředitelského volna na základních 
školách  úplné  zavření  školky,  pokud  počet  docházejících  dětí  klesne  pod  5  dětí. 
Zastupitelstvo po seznámení a projednání  s tímto  souhlasí.

7. Pan Němec zajistil od firmy, která se zabývá elektrofikací zvonů (automatické zvonění 
–  umíráček,  poledne  a  pod),  cenovou  nabídku  na  náš  zvon  v  místní  kapličce. 
Vzhledem k plánovaným akcím  a výdajům na tento rok zastupitelstvo tuto realizaci 
neodsouhlasilo a přesunulo jí do dalšího roku. Zastupitelstvo dále doporučuje, zda by 
pan Němec neprověřil možnost získání dotace na tuto realizaci. 

8. Zastupitelstvo po seznámení se skutečností, že dosavadní zahradní traktůrek TORO již 
přestává vyhovovat svému účelu, hlavně svojí poruchovostí, schvaluje v průběhu roku 
nákup nového při dostatku finančních prostředků. 

9. Hlavní inventarizační komise předložila zápisy dílčích inventarizačních komisí a zápis 
HIK  z   provedené  inventarizace  k  31.12.2007.  Po  seznámení  zastupitelstvo  obce 
schvaluje zápis HIK a provedení inventarizace za rok 2007. 

10. Žádost   Svazu  postižených  civilizačními  chorobami  –  místní  organizace  Hrochův 
Týnec o příspěvek na činnost. Zastupitelstvo souhlasí se stejným příspěvkem jako v 
minulých letech – a to s částkou  ve výši 1500,- Kč

11. Ke konci loňského roku byl nainstalován satelit na budovu obecního úřadu, který by 
měl  zajišťovat bezdrátové připojení  k internetu pro místní knihovnu. Vzhledem ke 
stísněným  prostorám  knihovny,  která  v  současné  době  využívá  jedné  místnosti 
přístavby MŠ bylo již dříve doporučeno najít nové prostory pro knihovnu a připojení 
internetu. Z výše uvedených důvodů  zastupitelstvo obce schvaluje stavební úpravy 
prostoru bývalé promítárny kina na knihovnu. Tyto prostory, které jsou využívány k 
uskladnění  kostýmů a  doplňků  pro  představení   Osvětové  besedy,  budou v  těchto 
dnech vyklizeny a zahájeny stavební úpravy, které provede p. Pavel  Tobiáš, Bohdaneč 
po předložení cenové nabídky.

12. Informace místostarosty obce p. Víška -   při ukládání přívodního elektro-napájecího 
kabelu  jako  přípojky  na  veřejnou  rozvodnou  síť  pro  provoz  základnové  stanice 
Vodafone v místní  lokalitě  „u lípy“ došlo ke změně výkopu, kterou obec nemohla 
akceptovat. Vedení výkopu totiž neodpovídalo projektové dokumentaci a bylo vedeno 
na horní úrovni mírné stráně u komunikace par.č. 960/1, přičemž mělo být vedeno v 



dolní části přímo u komunikace. Na základě upozornění ze strany obce došlo následně 
k nápravě a výkop byl veden v souladu s projektovou a výkresovou dokumentací.

13. V lednu  se uskutečnila tříkrálová sbírka pod vedením paní Pavlasové. Farní charita 
Chrudim zaslala  dopis s poděkováním a přehledem jak bude s vybranými prostředky 
naloženo.

14. Vítání  občánků  –  Novákovi.  Jmenovaní  mají  v  obci  trvalý  pobyt  na  ohlašovně 
obecního  úřadu  (pobyt  na  žádost  zrušen  z  čísla  popisného  132)   a  v  obci  trvale 
nebydlí. V průběhu měsíce prosince a ledna se jim narodily dvě holčičky a požádali o 
vítání  občánků. Zastupitelstvo po seznámení  souhlasí  za předpokladu,  že budou z 
jejich  strany uhrazeny  místní   poplatky za  odpady,  které  na  ústní  žádost  odmítli 
zaplatit z odůvodněním, že zde nebydlí.

15. Schválení usnesení z dnešního jednání zastupitelstva obce pod číslem 1/2008. 

Zapsala : Baťková                                                                   Lenka Pulpitová
Ověřili : p. Sekerka                                                                  starostka obce 
               p. Tlapáková                                 


